
Roveňský poločas se zeptal za Vás Tomáše Madáka (nar.1987) 
 

Při zvažování,s kým by mohl 
Roveňský poločas zahájit letošní 
povídání, padla volba na Tomáše 
Madáka. Důvod? Tomáš je ve svém 
věku již jedním z nejzkušenějších 
hráčů, tahounem mužstva. Vedle toho 
je zároveň po podzimních 
komunálních volbách i novopečeným 
radním obce Dolní Roveň a 
v neposlední řadě je podnikatelem 
v oboru hostinská činnost, který 
v těchto dnech startuje provoz 
restaurace za sokolovnou, tj. zařízení 
kde se po dlouhé roky setkávali po 
fotbalových mačích hráči i příznivci TJ 
Sokol Roveň. 
Tomáši, nejprve k fotbalu. Po 
podzimu skončil u týmu trenér 
František Franc, v Rovni působil od 
léta 2010. Jak hodnotíš éru tohoto 

trenéra v Rovni, jeho přínos, příp. co mohl dělat lépe?   Myslím, že je to člověk 
na svém místě, má zkušenosti, respekt i znalost poměrů soutěží. Myslím, že týmu už 
dal vše, co mohl,  proto asi náhle skončil. Osobně si myslím, že si právě řekl "nemám 
tu už co změnit a co jim dát ", nebo mu s námi už došla trpělivost. Vzpomínat na něj 
budu rád.  
Nyní se zahájením zimní přípravy přišel nový trenér, Jirka Tesař. Jaké máš 
dojmy z prvních tréninků, dokážeš již nyní odhadnout, v čem bude jiný? 
Mám z něj velice dobrý pocit, myslím, že je to ta nejlepší možná náhrada a myslím si, 
že posune tým zase o trochu dál. Je to dle mého názoru chytrý trenér, který nás 
zvládne, dokáže správně reagovat ( jednání s hráči, vývoj zápasů atd.),  což nám 
chybělo. Uvidíme 
Hrál jsi žákovskou ligu (FK Pce), dorostenecký krajský přebor (SK Holice), I.A 
třídu mužů (TJ Sokol Moravany), poznal jsi řadu trenérů, funkcionářů, 
spoluhráčů, sponzorů a zázemí různých klubů.Vezmeme-li TJ Sokol Roveň 
aktuálně  z pohledu -  trenér, funkcionáři, hráči, sponzoři, zázemí – co chybí 
k tomu historicky posunout fotbal do krajské soutěže? 
To umění dělat fotbal. Bohužel, dle mého názoru, to "umět dělat fotbal" tady v Rovni 
nikdo celkově natolik neumí.  
Jarda Krpata, Tomáš Krpata, Lukáš Pištora, Petr Kopa. Proč myslíš, že nemají 
tito kluci, na rozdíl od Tebe chuť bojovat za čest a slávu své rodné obce? 
Nechci nikoho podceňovat, ale s ohledem na přibývající roky se již 
pravděpodobně do týmů ligové úrovně neprobojují… Je to u nich jen o vědomí 
toho, že kopou o 3 třídy výše (pozn. I.B třída by byla jen o dvě…), nebo v tom 
hraje roli nějaký ekonomický stimul, který prostě Roveň nenabízí?  
To je v hlavách. Hráči se tu "vychovali" slušní, ale drtivá většina odešla už v 
žákovských, resp. elévských letech, a tak zkrátka nemají k TJ Sokol Roveň žádný 
vztah. Možná se není ani čemu divit. A možná to má návaznost i na předchozí mou 
odpověď.  



No nic, kádr v Rovni není špatný, mladí kluci mají šanci vedle Vás zkušených 
výkonnostně růst. Jak vidíš jarní část mistrovské soutěže, s čím do ní jako 
hráči půjdete? Obrovsky vyrovnaná soutěž. Sám jsem si říkal, "mohli jsme být úplně 
klidně druzí", a taky jsem si říkal, "hlavně abychom nespadli" Jsem přesvědčen, že 
chceme a budeme bojovat o nejvyšší příčky, jinak to nemá cenu!!! Neumím prohrávat 
a nikdy se to nechci naučit.  
Jaké jsou vztahy mezi hráči. Pokud se nepletu v jednom čase se trochu jiskřilo 
i v Tvé komunikaci s Luďou Vachem? Já myslím, že vztahy mezi hráči jsou velice 
dobré. Luďa,  ten má problém skoro s každým. Mimo hřiště je ok. To je v hlavě, jinak 
jako fotbalistu ho beru všemi deseti.  
Stal ses členem rady obce Dolní Roveň, stejně jako zmiňovaný Lukáš Pištora. 
Jaké jsou Tvoje první poznatky a zkušenosti z výkonu funkce komunálního 
politika? Snažím se přistupovat zodpovědně, zajímám se o věci a fungování obce. 
Celkově mám dobrý pocit, jelikož se se mnou počítá a mluví a někdy mě i posluchá 
.Takže jsem spokojený a učím se, co to jde. 
Co bys chtěl z titulu své funkce v Rovni prosazovat, a to nejen z oblasti 
sportovního vyžití obyvatel naší obce? Těch věcí je spoustu, co si přeji. Je to 
složité, naše obce mají 2 tisíce obyvatel, ale 2 fotbalové kluby, 4 hasiče a obecních 
budov, ani o tom nechci mluvit. Každý by chtěl vše a nejlépe teď. Bohužel spousta 
těchto budov potřebuje péči a během roku se to udělat nedá. Dlouhodobé řešení je 
správně rozvrhnout efektivně využít všechny možné získatelné prostředky a 
postupně "ale opravdu pořádně" tyto budovy, obecní pozemky, veřejné prostory atd. 
dát do pořádku, udržovat je a pomaličku jít dál a dál tak, abychom mohli být 
spokojeni všichni.  
Restaurace za sokolovnou.  Aktuálně ses v rámci vyhlášeného výběrového 
řízení stal novým nájemcem, který bude tuto tradiční fotbalovou hospodu 
provozovat. Jaké chystáš změny, čím bys chtěl zpět nalákat jak hráče, tak 
jejich příznivce? Prostředím a kvalitou služeb. Uděláme maximum, aby tato 
hospoda opět fungovala  a lidé se do ní vraceli rádi. 
Nejen fotbalisté, ale i cvičící ženy, florbalisté, důchodci, kultura v sokolovně, 
akce dalších spolků, turnaje na novém hřišti, letní parket – to vše je potenciál 
návštěvníků restaurace, pokud se to uchopí za správný konec…Máš nějaké 
představy a plány jak tyto skupiny oslovit, co jim nabídnout? Ano, jsme si plně 
vědomi  všech těchto možností, které toto místo skýtá, doufám,  že nikdo nebude 
zklamán a chystáme se maximálně využít vše dostupné pro úspěšné fungování.   
Letos slaví fotbal 85 let od založení. Např. u příležitosti 80 let od otevření 
sokolovny (2012) se nekonala žádná větší akce z toho důvodu “že nejsou lidi“. 
Výraznou starostí je mimo jiné zajištění občerstvení při těchto akcích. 
Nezamyslíš se společně s vedením Sokola na nějaké společné zajímavé 
fotbalové akci, která by toto výročí připomněla. Např. Amfora byla v Rovni již 
dvakrát a přitáhla spoustu diváků, třeba by byl ochoten přijet ve vhodném 
termínu i ligový FC Hradec Králové s Honzou Shejbalem… 

To je pro mě informace, kterou jsem upřímně vůbec nevěděl, ale určitě něco 

vymyslíme. Ihned se o to začnu intenzivně zajímat. Taková akce  by měla být 

připravena dostatečně s předstihem. 
V sokolovně jsme vždy rádi chodili na dobré pivo. Můžeš našim čtenářům 
sdělit, jaké pivo na čepu máš a jaké  ctíš zásady pro kvalitní  a správné ošetření 
čepovaného piva? Určitě. Máme Staropramen desítku a jedenáctku a Braník 
dvanáctku. Čas ukáže, jaké pivo si najde své místo. Tři piva jsou na hospodu už 



celkem dost. Zásady jsou jasné: co nejkratší cesta ze sudu do sklenice, kvalitní 
chlazení, pravidelné čištění pivovodu . 
Provozuješ hospodu v Komárově, na hřišti v Moravanech, nově i u nás za 
sokolovnou. Budeš mít vůbec čas i na fotbal? Ano chystám i nějaké další věci, 
ale fotbal vždy bude mít místo v mém životě. Potřebuji se někde vybít a vyčistit si 
hlavu. 
Tomáši, chceš na závěr tohoto povídání ještě něco vzkázat našim příznivcům, 
hráčům, funkcionářům i dalším čtenářům? Byl bych rád,  aby si lidé našli cestu na 
hřiště a chodili fandit, dali si klobásku, pivko a pobavili se. Jsou vesnice, které 
fotbalem žijí,  Roveň bohužel mezi ně nepatří. Byl bych moc rád,  aby se to měnilo 
jen a jen k lepšímu !!!  Děkuji za rozhovor a mějte se hezky TM 
Díky za odpovědi, přejeme Ti,  ať se vše daří dle Tvých představ,  
 

Co je to za hrneček? Tak právě tento hrneček 
věnoval Tomáš Madák při svém odchodu na 
hostování do ligového týmu žáků FK Pardubice 
1899 svým trenérům z Rovně. Jmenovitě, mezi 
obdarované patřil  pan Miloš Matoušek, Mgr. 
Břetislav Zahálka a já. Vážím si toho daru dodnes, 
stejně tak jako slov Tomáše Madáka, které pronesl 
při návratu z posledního mistrovského zápasu 
mladších žáků v autobuse jako kapitán tohoto 
úspěšného týmu TJ Sokol Roveň: „Trenéři, 
děkujeme Vám, že jste byli ochotni po celou sezónu 
věnovat nám svůj vlastní čas.“  
A na úplný závěr, v návaznosti na připomenutí toho, 
že letošní rok je okem, kdy TJ Sokol Roveň oslaví  

85 let od založení fotbalu  malé připomenutí oslav z let minulých, jak o nich psal 
tehdejší regionální tisk. Čtěte i další stránky níže.  
 
Připravil 31.1.2015 J.Pýcha  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 



 
 

 



 
 

 

 

 



 


